
PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA KLUBU RADNYCH GMINY FABIANKI 

„POROZUMIENIE"  

Z DNIA 11 LUTY 2011 ROKU 

Posiedzenie   odbyło    się    w    pełnym    składzie    osobowym    Radnych    Klubu 
Porozumienie oraz w obecności osób zaproszonych: 

Wójt Gminy Fabianki - Pan Wiesława KrzyŜanowski Kierownik 
Zakładu Komunalnego - Pan Wiesław Kański Przedstawiciel 
Zakładu Komunalnego - Pan Roman Słomski 

Podczas posiedzenia omówiono min. następujące sprawy: 

1. Zaległości   pienięŜne    mieszkańców    Gminy    Fabianki    wobec    zakładu 
Komunalnego    za    pobór    wody    sięgające     średnio     ok.     150    tyś. 
Przeanalizowano róŜne warianty ściągalności zadłuŜeń. 

2. Stan   techniczny   instalacji   wodociągowej   na   terenie   Gminy   Fabianki. 
Przedstawiciele    Zakładu    Komunalnego   przedstawili    mogące   powstać 
problemy z  zasilaniem  w wodę  części  mieszkańców  gminy  zasilanych 
z ujęcia wody w Szpetalu Górnym gdy nastąpi w tamtym ujęciu awaria. 
Problem stanowi brak połączenia wodociągowego w okolicy Cyprianka-
magazyn  zboŜowy,   aby zasilić  odpowiednim  ciśnieniem  wody  z  ujęcia 
w Chełmicy Cukrowni stronę Szpetala Górnego. 

3. Zwrot   subwencji   na   oświatę   pozyskaną   w   roku   2010   w   związku 
z niesłusznie  naliczonym  kosztem  subwencji w  kwocie  ok.   200tyś  zł. 
z budŜetu gminy w roku 2011. 

4. Zmiana siedziby działalności Stowarzyszenia Niepełnosprawnych w 
Chełmicy Cukrowni. 

5. BieŜący stan techniczny dróg gminnych oraz sytuacja podwyŜszonych wód 
gruntowych oraz rozlewisk. 

Klub Radnych Porozumienie podjął następujące wnioski: 

Wniosek l 
Zarządzający   Zakładem   Komunalnym   do   końca   czerwca   2011   roku   mają 

przedstawić: 
- łączny stan zadłuŜeń mieszkańców oraz firm za pobór wody w latach ubiegłych, 
- listę     zadłuŜonych   odbiorców  wody  z  którymi  z  róŜnych   przyczyn  niema 
kontaktu lub zlikwidowali działalność w celu rozpatrzenia umoŜenia zaległości, 
- skuteczny program ściągalności zadłuŜeń za pobór wody łącznie z odcięciem 
zasilania posesji w wodę oraz wpisem do Krajowego Rejestru DłuŜników. 

Wniosek 2 
Zarządzający Zakładem Komunalnym na najbliŜszą Sesję Rady Gminy mają 
przedstawić stan własnościowy gruntów w okolicy Cyprianka- magazyn zboŜowy 
oraz kosztorys budowy nowego wodociągu w celu uniwersalnego zasilania 
mieszkańców całej gminy z dwóch ujęć wody. 
 
Wniosek 3 
Przedyskutować na spotkaniu z Kierownikiem Posterunku Policji w Fabiankach 
sprawę pomocy Policji w interwencjach odcięcia zasilania poboru wody do posesji 



u mieszkańców notorycznie zalegających z opłatami. 

Wniosek 4 
Po zakończeniu postępowania w sprawie zwrotu niesłusznie naliczonej subwencji 
na oświatę za rok 2010, zaprosić Panią Dyrektor szkoły odpowiedzialną za 
wynikłe niezgodności, na posiedzenie jednej z Komisji lub Sesję Rady Gminy 
w celu złoŜenia wyjaśnień. 

Wniosek 5 
Zaprosić na najbliŜszą Sesję Rady Gminy Zarząd Stowarzyszenia 
Niepełnosprawnych w Chełmicy Cukrowni w celu przedstawienia zakresu działań 
stowarzyszenia oraz planu działalności na rok 2011. 

Wniosek 6 
Zamieścić   w   powiadomieniach   o   zebraniach   wiejskich   w   sprawie   wyborów 
sołtysów i Rad Sołeckich następujące punkty: 
- reaktywacja spółki wodnej w celu udroŜnienia melioracji, 
- przedstawienie mieszkańcom problemu zaległości za pobór wody oraz propozycje 
windykacji zaległości, min. wpis do Krajowego Rejestru DłuŜników. 

Wniosek 7 
Prosi   się   Pana   Wójta   o   przedstawienie   na   następną   Sesję   Rady   Gminy 
następujących danych: 
- koszty miesięczne oraz roczne związane z utrzymaniem dwóch aut słuŜbowych 
Urzędu Gminy Fabianki, 

- wykaz   osób   wszystkich  jednostek   i   zakładów   podległych   Wójtowi   Gminy 
Fabianki   korzystających   z   dodatku   tzw.   „kilometrówki"   wraz  z  przyznanym 
ryczałtem. 

Wniosek 8 
WyraŜenie zgody na wyodrębnienie w budŜecie  gminy  środków  stanowiących 
fundusz sołecki. 

Wniosek 9 
WyraŜenie zgody na powołanie Komisji Statutowej Rady Gminy Fabianki w celu 
uaktualnienia zapisów statutu. Proponuje się termin zakończenia prac Komisji 
Statutowej do 31 maja 2011 roku. 

Wniosek 10 
WyraŜenie   zgody   na   udzielenie   pomocy   finansowej   Miastu   Włocławek   na 
utrzymanie Izby Wytrzeźwień we Włocławku w 2011 r. w kwocie  
l tyś zł. 

Wniosek 11 
Nie wyraŜenie zgody na wprowadzenie systemu esemesowego powiadamiania 
mieszkańców w związku z prawdopodobnym niezaplanowanym w budŜecie gminy 
na rok 2011 zwrotem niesłusznie naliczonej subwencji na oświatę w roku 2010 
w kwocie ok. 200 tyś. zł. 

  Przewodniczący 

Protokół sporządził: .         Wiesław Literski 

Sławomir Tumiński 


